

Web 端如何设置船舶最低和最高库存（文档）

用户登录互海通 Web 端，在“库存管理-船舶库存”界面（步骤 1），可以切换到不同类型的物品（步骤 2，本文以备件为例），点击目标备件所属的设备及部件（步骤 3），在跳出的右边备件库存列表界面，点击目标备件后面的编辑键（步骤 4），输入最低和最高库存后点击确定（步骤 5），当当前库存小于最低库存时，系统当前库存数量会显示为红色以预警提醒。

The screenshot shows the 'Inventory Management' interface. The left sidebar has 'Inventory Management' and 'Ship Inventory' highlighted with red boxes and arrows pointing to step 1. The top navigation bar has 'Spare Parts Inventory', 'Material Inventory', and 'Oil Inventory' highlighted with red boxes and an arrow pointing to step 2. The main content area shows a list of equipment parts, with 'Ice Machine (4 items)' and 'Ice Machine 1 (4 items)' highlighted with red boxes and an arrow pointing to step 3. On the right, the 'Spare Parts Inventory List' table has a red box around the 'Edit' button in the 'Operation' column for the first row, with an arrow pointing to step 4.

1、依次点击进入“船舶库存”界面

2、可切换到不同类型的物品（本文以备件为例）

3、点击备件及设备

4、点击备件后面的“编辑”键

位置	备件名称	备件代码	部门	计量单位	最低/最高库存	当前库存	存放位置	操作
123	1压浆环	CF890	轮机部	件	1/3	7	3#	<input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/>
	2外壳	DJ-050	轮机部	件	2/5	1	3#	<input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/>
	3垫圈	HRB6206	轮机部	件	0/0	8	3#	<input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/>
	4挡饭	P911-001	轮机部	件	0/0	6	3#	<input type="checkbox"/> <input type="checkbox"/>

编辑备件库存



备件名称: 船用齿轮箱
位置号: 0
所属设备名称: 齿轮箱
设备厂商: 杭州发达
部门: 轮机部
备注:

备件代号/规格: JD900A
部件名称: 船用齿轮箱
品牌系列: 900
计量单位: 件
当前库存: 6

备件图号:
部件编号: JD900A
设备型号: JD900A
标配数量: 0
当前总价: CNY1,845.00

别称	最低库存	最高库存
	0	0

5、输入最低和最高库存后点击确定，
即最低和最高库存设置成功。

确定 取消

备件库存列表

当当前库存小于最低库存时，系统会
预警提醒，库存数量变为红色

位置	备件名称	备件代号/	部门	计量单位	最低/最高库存	当前库存	存放位置	操作
123	1压紧环	CF890	轮机部	件	1/3	7	3#	
	2外壳	DJ-050	轮机部	件	2/5	1	3#	
	3垫圈	HRB6206	轮机部	件	0/0	8	3#	
	4挡板	P911-001	轮机部	件	0/0	6	3#	